
استاندار فارس اعتقاد دارد که حفظ و نشر ارزش های دفاع مقدس، یک موضوع اساسی و راهبردی است که باید با دقت دنبال شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از سایت استانداری فارس، اسماعیل تبادار در شورای هماهنگی حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان 
فارس، گفت: بخشنامه ای را در خصوص تکریم ایثارگران به همه ادارات استان فارس ارسال کرده ایم. او بابیان این که حفظ و نشر ارزش های دفاع 
مقدس، یک موضوع اساسی و راهبردی است که باید با دقت دنبال شود خاطرنشان کرد: درزمینه استخدام فرزندان ایثارگران نیز مبتنی بر قانون، 
اهتمام لازم در بدنه اجرایی استان فارس وجود دارد. تبادار همچنین گفت: باغ موزه دفاع مقدس به عنوان یک مرکز مؤثر و مهم فرهنگی در مرکز 
استان فارس و شهر شیراز درشان شهدای دفاع مقدس تکمیل شود. استاندار فارس اضافه کرد: باید با اختصاص فضای مناسب به این طرح، زمینه 

حضور مردم و علاقه مندان را در این مرکز که باعث نشر فرهنگ ارزشمند و انسان ساز ایثار و شهادت در سطح جامعه می شود را فراهم کنیم.
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روزنامه

  
تحلیل خبر

گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

یادداشت روز

رسانه ها  مجالس،  محافل،  در  همواره 
و... سخن از دو روی سکه بودن فضای 
مجازی و فرصت ها و آسیب هایی که 
آمده  میان  به  می کند،  و  کرده  ایجاد 
اقدامات  چه  این که  از  اما  می آید  و 
ظهور  و  بروز  برای  بازدارنده ای 
ذی ربط  مسئولان  سوی  از  آسیب ها 
انجام  است  قرار  یا  و  گرفته  صورت 
می شود.  دیده  و  شنیده  کمتر  شود، 
اذهان  در  پرسشی  وضعیت  این  در 
با  چرا  که  می گیرد  شکل  عمومی 
و  روحی  آرامش  زننده های  برهم 
ایجادکننده های  و  جامعه  روانی 
باید  که  آن طور  نگرانی  و  تشویش 
برخورد نمی شود و حساسیت ها بیشتر 
تحلیلی  و  نظری  مطالب  محور   حول 

است؟
در مقابل نظر باید نظر داد و هر تحلیل 
را با تحلیل پاسخ گفت چراکه امروز 
همچنین  و  آگاهی  و  دانش  سطح 
که  رسیده  حدی  به  جامعه  اطلاعات 
کافی  تشخیص  به  قادر  همگان  شاید 

دادن در حد لازم  تمیز  از  اما  نباشند؛ 
برخوردارند و این امر در آنان انگیزه 
پرسشگری و حقیقت جویی که سنگ 
را  است  جامعه  تعالی  و  ترقی  بنای 

تولید می کند.
و  تنش زا  غلط،  اطلاعات  ارائه 
غیرموثق  منابع  از  که  مخدوش کننده 
در فضای مجازی منتشر می شود، کاملًا 
با  جلوگیری  و  بررسی  و  قابل ردیابی 
که  به گونه ای  است،  فرهنگ سازی 
دیگر برخی از سر ناآگاهی تبدیل به 
مزدور بی مزد و مواجب برای مغرضان 
و تبهکاران نشوند و با هزینه اینترنت 
خود اقدام به انتشار مطالب و خبرهای 

دروغ و بدون منبع رسمی نکنند.
خشونت  نوع  دلخراش ترین  انتشار 
گرفته  صورت  کودک آزاری  آن هم 
دادن  نسبت  و  عربی  کشور  یک  در 
مهربان  مردم  به  غیرانسانی  رفتار  این 
گناهی  کشورمان،  جنوب  خونگرم  و 
به سهولت  نباید  است که  نابخشودنی 

از کنار آن گذشت.

علنی شورای  در سی و سومین جلسه 
فراهم  لزوم  بر  شیراز  شهر  اسلامی 
و  سرمایه گذاری  فرصت های  کردن 
رسیدن  راه  و  تولید  موانع  رفع  و  حل 
به اقتصاد پویا در این کلان شهر تأکید 

شد.
خفری:  زارع  مریم  خبری/  سرویس 
با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
اشاره به شعار سال »حمایت از کالای 
ایرانی« گفت: اقتصاد و معیشت مردم 
با  و  است  جامعه  در  مسئله  مهم ترین 
مدیریت  اهمیت  و  نقش  به  توجه 
به ویژه  و  شهرها  اقتصاد  در  شهری 
و  مستقیم  ارتباط  و  کلان شهرها 
و  فرهنگی  مسائل  در  آن  غیرمستقیم 
شورا  امیدواریم  اشتغال،  و  اجتماعی 
و  موانع  تسهیل  و  قانون گذاری  با 
شهرداری شیراز نیز با برنامه ریزی در 

این راه بکوشند.
با  افزود:  پاک فطرت  سیروس 
از  بسیاری  ملی  تولیدات  از  استفاده 
در  وی  شد.  خواهد  حل  مشکلات، 
هدف  این  به  رسیدن  راه های  مورد 
اظهار داشت: برطرف کردن مشکلات 
از  حمایت  سرمایه گذاری،  روی  فرا 
اقتصادی  فعالان  و  سرمایه گذاران 
برای رسیدن به اقتصاد پویا در شهرها، 
در  دانش بنیان  محصولات  از  استفاده 
کردن  فراهم  شهری،  خدمات  حوزه 
توسعه  برای  مناسب  زیرساخت های 
انرژی های نو توسط شهرداری، تعریف 
مصرف،  به  تولید  زنجیره  تدوین  و 
تهیه  در  ایرانی  کالاهای  از  استفاده 
بخش های  در  برآوردهای خرید کالا 
در  حتی  شهری،  مدیریت  مختلف 
فهرست  در  که  ستاره دار  قسمت های 
راهکارهای  ازجمله  ندارد  وجود   بها 
موجود است. این عضو شورا در ادامه 
رودخانه  بازآفرینی  و  احیا  خواهان 
رودخانه  نام  به  اکنون  که  خرم دره 
معروف  مردم  بین  در  شیراز  خشک 

است، شد. 
پاک فطرت ادامه داد: در این راه باید 
به دنبال توجه به مسائل زیست محیطی 
و حذف فاضلاب شهر صدرا در حوزه 
از  اجتناب  رودخانه،  این  بالادست 
جریان  سر  بر  جدید  سازه های  ایجاد 
منظر  طراحی  جایگزینی  و  رودخانه 

نرم به جای منظر سخت باشیم.
تحول، ضرورتی در شهرداری شیراز 
و  اقتصاد  کمیسیون  رئیس 
شهر  اسلامی  شورای  سرمایه گذاری 
کنونی  وضعیت  در  گفت:  شیراز 
بلکه  انتخاب  یک  نه  تحول  ایجاد 
شیراز  شهرداری  برای  ضرورت  یک 
شهردار  خوب  دستاوردهای  علی رغم 
شیراز در هفت ماهه فعالیت خود دارد. 
سال های  در  داد:  ادامه  بنی زمانی  سینا 
عملکرد  و  خدمات  حوزه  گذشته 

شهرداری شیراز گسترش زیادی داشته 
که سبب افرایش چشمگیر هزینه های 
شده  سازمان  این  عمرانی  و  جاری 
می بینیم  تعجب  کمال  در  اما  است؛ 
اقدام قابل توجهی برای  برنامه ریزی یا 
صورت  شهرداری  درآمد  افزایش 
سازمان  این  واقعی  درآمد  و  نگرفته 
رشدی   95 تا   91 بین  سال های  در 
عدم  این  افزود:  وی  است.  نداشته 
انباشته  موجب  سیاست ها  در   تغییر 
شدن مشکلات زیادی چون عدم رشد 
قطع  بدهی،  چشم گیر  افزایش  درآمد، 
ارتباط با سرمایه گذاران، تغییر کاربری 
ایجاد  عدم  تراکم،  فروش کم  و  زیاد 
عدم  گردشگری،  جذاب  پروژه های 
شفافیت به عنوان راهکار اصلی مبارزه 
هزینه های  در  ریخت وپاش  فساد،  با 
انسانی  نیروی  به  توجه  عدم  عمرانی، 
و... در این سال ها شده است. بنی زمانی 
مسیر، حتی   این  دادن  ادامه  داد:  ادامه 
مشکلات  به حل  نه تنها  رشد  ایجاد  با 
کمک نخواهد کرد؛ بلکه بر انبوه آن 
شهرداری  بنابراین  می شود   افزوده 
چابک  و  تغییر  دنبال  به  باید  شیراز 
باشد.  سازی و کارآمدی در عملکرد 
این  به  توجه  با  کرد:  اضافه  وی 
شهرداری  در  تحول  ایجاد  موضوعات 
شیراز ضروری است و راه برون رفت 
به  تحول  ایجاد  صرفاً  مشکلات  از 

معنای تغییر جهت تصمیم هاست.
خواسته  اجتماعی،  آسیب های  رفع 

مردم شیراز 
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
تقدیر  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
بهبود  برای  شهرداری   مجموعه  از 
کیفیت خدمات دهی به مهمانان  نوروز 
گردشگری  نقش  گفت:  شیراز   97
سطح  در  سرمایه گذاری  ارتقای  در 
است  کلیدی  بسیار  موضوع  کشور 
هویت  و  همدلی  تقویت  موجب  و 
کسب وکار  بهبود  مذهبی،  و  ملی 
کاهش  و  بیکاری  نرخ  کاهش  و 
زمینه های جرم می شود هرچند به طور 
شهری  سیستم  مأموریت  در  مستقیم 
آن  نتایج  از  ولی  نیست  شهرداری  و 
امیدواریم  افزود:  دودمان  لیلا  است. 
دیگر  از  دولتی  نهادهای  و  شهرداری 
در  جشن های  و  فرهنگی  برنامه های 
برای  جاری  سال  در  گرفته شده  نظر 
و  شهروندان  نشاط  و  شادی  حفظ 
در  گردشگری  صنعت  ارتقای  تداوم 
این شهر کمک کنند. وی با اشاره به 
یافتن  دست  برای  اینترنتی  نظرسنجی 
به اولویت های اصلی شهروندان شیراز 
که  هستند  معتقد  مردم  داشت:  اظهار 
به  منجر  که  فعالیت هایی  مجموعه 
می شود   اجتماعی  آسیب های  کاهش 
خواسته های  و  مهم  اولویت های  از 

اساسی آن هاست.

بر  تأکید  ضمن  بهداشت  وزیر 
سازمان  در  هزینه  مدیریت  لزوم 
بدهی  ایجاد  عدم  و  سلامت  بیمه 
منابع،  کمبود  باوجود  جدید 
باید  کشور  بیمه  فرهنگ  گفت: 
تعبیه  سازوکاری  و  یافته  ارتقا 
و  بیمه  حق  پرداخت  که  شود 
به درستی صورت  مالیات سلامت 

گیرد.
به گزارش ایسنا، دکتر سید حسن 
هاشمی در دیدار نوروزی خود با 
بیمه  سازمان  کارکنان  و  مدیران 
موضوع  گفت:  ایران  سلامت 
است  مهمی  بسیار  موضوع  بیمه، 
باید یاد بگیریم که در این  و ما 
و  دهیم  انجام  اقدامی  چه  حوزه 
شرکای کاری و دانشگاها را نیز 
با خود همراه کنیم. مدیریت در 
هزینه و کیفیت، اولویت اقداماتی 
سلامت  بیمه  در  باید  که  است 

موردتوجه قرار گیرد.
لازم  داد:  ادامه  بهداشت  وزیر 
از خدمات  برای جلوگیری  است 
بحث  و  بازنگری  غیرضروری، 
با  را  فعالیت ها  الکترونیکی شدن 
سرعت و دقت کافی دنبال کرد.

برای  کرد:  اظهار  هاشمی 
سلیقه ای  اقدامات  از  جلوگیری 
ازنظر  را  حوزه  این  باید  بیمه ها، 

این موضوع  و  علمی مجهز کرد 
به  و  آغاز  سلامت  بیمه  از  باید 
کشور  درمانی  بیمه های  سایر 
تسری یابد؛ بنابراین لازم است تا 
این سازمان با بهبود ارائه کیفیت 
خود  کاستی های  بتواند  خدمات 
را جبران کرده و از تجربه دیگر 
کشورها بهره مند شود تا بتوانیم به 
قدرتمند  سازمانی  تشکیل  سمت 

حرکت کنیم.
روابط  کل  اداره  اعلام  بنابر 
سازمان  بین الملل  امور  و  عمومی 
ادامه  وی  ایران،  سلامت  بیمه 
سازمان  به  که  بودجه ای  داد: 
اختصاص  ایران  سلامت  بیمه 
یکی  نیست.  واقعی  داده شده، 
این  بیمه  مهم  گرفتاری های  از 
برایش  مأموریت هایی  که  است 
آن  هزینه  که  می شود  تعریف 
گرفته  نظر  در  اعتبار  از   بیش 
بسیار  باوجوداین،  است.  شده 
و  دولت  با حمایت  امیدوارم که 
مجلس بتوانیم طی چند سال آینده 

به اهدافمان دست یابیم. 
 ۹۷ سال  امیدواریم   همچنین 
به  نسبت  سلامت  بیمه  سازمان 
نظر  در  آن  برای  که  بودجه ای 
امکان  حد  تا  است  گرفته شده 

بدهی نداشته باشد.

علوم  وزیر  آموزشی  معاون 
رشته  ایجاد  ممنوعیت  درباره 
مقطع  در  جدید  محل های 
دکتری تخصصی برای تمام زیر 
توضیح  عالی  آموزش   نظام های 

داد.
آنلاین  جم  جام  گزارش  به 
نیاسر  شریعتی  مجتبی  مهر،  از 
شورای  اخیر  مصوبه  درباره 
گفت:  عالی  آموزش  گسترش 
نظارت  و  کنترل کمی  به منظور 

گسترش  شورای  دکتری،  دوره های 
آموزش عالی مقرر کرد، ایجاد رشته 
دکتری  مقطع  در  جدید  محل های 
زیرنظام های  تمام  برای  تخصصی 
و  دولتی  از  اعم  عالی،  آموزش 
ممنوع   ۹۷-۹۸ سال  برای  غیردولتی 

شود.

دانشگاه های سطح  افزود: صرفاً  وی 
تعداد  حفظ  با  می توانند  دو  و  یک 
ظرفیت  و  دایر  محل های  رشته 
-۹۷ سال های  در  دانشجو  پذیرش 
رشته ها  به جایی  به جا  نسبت   ۹۶
با  جدید  رشته های  جایگزینی  و 
رشته های قدیمی با رعایت ضوابط و 

مقررات اقدام کنند.

فضای  در  فیلمی  انتشار  پی  در 
زدن  کتک  عنوان  با  مجازی 
یک  در  کودکان  وحشیانه 
آسایشگاه کودکان بی سرپرست 
سازمان  کشور،  جنوب  در 
این  با تکذیب  بهزیستی کشور 
ویدیو توضیحاتی را ارائه کرد.

از  آنلاین  جم  جام  گزارش  به 
بین الملل  امور  و  روابط عمومی 
اخیراً  کشور،  بهزیستی  سازمان 
مجازی  فضای  در  ویدیویی 

منتشر و در آن ادعا شد که فردی 
در جنوب کشور اقدام به شکنجه و 
بی سرپرست  کودکان  زدن  کتک 
است،  کرده  آسایشگاه  یک  در 
کانال  در  آن هم  ویدئو  این  انتشار 
تلگرامی »خبر فوری« واکنش های 
زیادی را به دنبال داشت که اداره 
کل روابط عمومی و امور بین الملل 
دراین باره توضیحاتی را داده است.
مدیرکل  میرشاه ولد  مهدی  سید 
روابط عمومی و امور بین الملل، با 
تأکید بر اینکه فیلم مذکور مربوط 
نیست،  ایران  عزیزمان  کشور  به 
انتشار  از  بعد  اعلام کرد: بلافاصله 
این فیلم بررسی ها در این خصوص 
چنین  که  شد  مشخص  و  آغاز 

فیلمی مربوط به ایران نبوده و هیچ 
بی سرپرست  کودکان  با  ارتباطی 
در  نگهداری  مراکز  در  ساکن 

ایران ندارد.
امور  و  عمومی  روابط  مدیرکل 
این  اینکه  بر  تأکید  با  بین الملل 
در  و   2014 سال  به  مربوط  فیلم 
و خلاف  است  عربی  کشور  یک 
است،  کودک  حقوق  کنوانسیون 
سازمان  شد:  یادآور  پایان  در 
که  افرادی  با  کشور  بهزیستی 
را  جامعه  روانی  امنیت  بخواهند 
چنین  انتشار  با  و  کرده  مخدوش 
جمهوری  نظام  اقتدار  تصاویری 
از  ببرند  سؤال  زیر  به  را  اسلامی 
برخورد  قانونی  مجاری  طریقی 

خواهد کرد.
تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

وزیر بهداشت:
بودجه بیمه سلامت واقعی نیست

حقبیمهومالیاتسلامتاصلاحشود

به جز دانشگاه های سطح ۱ و ۲؛
پذیرش دانشجوی دکتری در رشته های 

جدید ممنوع شد

واکنش بهزیستی به انتشار فیلمی با عنوان 
کتک زدن وحشیانه کودکان

 مدیرکل بنیاد مسکن فارس گفت: 
پایان سال گذشته، 3  تا  از سال 92 
هزار و 984 واحد مسکونی در سطح 
این استان بااعتباری بالغ بر یک هزار 
واجد  افراد  به  ریال  میلیارد   302 و 

شرایط واگذار شده است. 
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری:  
عطا الله زمانی روز گذشته به مناسبت 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی  تأسیس 
در جمع خبرنگاران  در پروژه 492 
شیراز   سلطان آباد  در  نشاط  واحدی 
معظم   مقام  پیام  به  توجه  با  گفت: 
رهبری در رابطه با شعار سال جاری 
محور فعالیت های امسال بنیاد مسکن 
در رفع محرومیت و تأمین نیازهای 
و  مسکن  حوزه  در  محروم  اقشار 
شعار  به  توجه  و  روستایی   توسعه 
ایرانی  کالای  از  حمایت  در  امسال 

است.
مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس به 
تهیه و تصویب طرح هادی روستایی 
اشاره کرد و افزود:  در این راستا در 
این استان تاکنون در 2 هزار و 388 
روستای بالای 20 خانوار کار مطالعه 
به صورت  آن  هادی  طرح  تهیه  و 

100 درصد انجام  شده است. 
بیش  در  گذشته  سال  گفت:  زمانی 
استان  این  روستای  یک هزارم  از 
با  هادی  طرح  اجرایی  عملیات 
آغاز  تومان  میلیارد   70 هزینه کرد 

شده است.
بنیاد  مختلف  پروژه های  به  وی 
مسکن در حوزه روستایی و شهری 
آغاز  با  همزمان  استان  این   در 
اشاره   100 حساب  افتتاح  سالروز 
بیش  ایام  این  در  افزود:  و  کرد 
پروژه های  تومان  میلیارد   262 از 
مختلف افتتاح یا کلنگ زنی می شود 
و اجرای طرح هادی در 32 روستا، 

روستاهای  در  مالکیت  سند  اهدای 
و  فراشبند  شیراز،  شهرستان   3
این  برنامه های  ازجمله  زرین دشت 

دهه است.
مسکونی  واحد   560 افتتاح  وی 
واحد   66 کلنگ زنی  و  شهری 
 26 از  بیش  بااعتبار  دیگر  مسکونی 
 408 پروژه  افتتاح  تومان،  میلیارد 
واحدی   102 مرودشت،  واحدی 
واحدی   30 شیراز،  سلطان آباد 
امام  واحدی   30 داراب،  نارنجستان 
شهرک  واحدی   36 داراب،  سجاد 
شهر  واحدی   20 و  شیراز  گلستان 
ایام  این  در  پروژه ها  ازجمله  خنج 

است.
فارس  استان  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
اشاره کرد  مالکیت   به صدور سند 
و افزود: در این راستا تاکنون 264 
اماکن  برای  سند  جلد   303 و  هزار 
جلد   902 و  هزار   23 و  روستایی 
سند در اماکن شهری در این استان 
امسال  همچنین  و  است   صادرشده 
 ۴ و  روستایی  سند  جلد  هزار   3 نیز 
در  شهری  سند  جلد   400 و  هزار 

فارس صادر می شود.
جهت  زمین  واگذاری  به  زمانی 
واجد  روستاییان  به  مسکن  ساخت 
شرایط اشاره کرد و افزود: تاکنون 
به  زمین  قطعه   500 و  هزار   89

در  نیز  و  شده   واگذار  روستاییان 
به  زمین  قطعه  هزار   2 جاری  سال 

متقاضیان واگذار می شود.
بازسازی  در خصوص  همچنین  وی 
مسکن روستایی افزود: تاکنون 225 
هزار و 264 واحد مسکونی روستایی 
فارس که معادل 54 درصد واحدهای 
است،  استان  این  مسکونی روستایی 
مقاوم سازی و بهسازی شده است که 
در این راستا پیشنهاد ما در سال 97 
واحد   800 و  هزار   14 مقاوم سازی 
روستایی بوده اما هنوز سهمیه امسال 

ابلاغ نشده است.
فارس  استان  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
کرد  اشاره  شهری  مسکن  حوزه  به 
و افزود: از سال 92 تا پایان سال 96 
مسکونی  واحد  و 984  تعداد 3هزار 
در سطح این استان بااعتباری بالغ بر 
ریال  میلیارد   302 و  یک هزارم 
شده  واگذار  شرایط  واجد  افراد   به 

است. 
برای  اینکه  به  اشاره  با  زمانی 
ساخت وسازهای  از  جلوگیری 
غیرمجاز در اطراف شهرهای بزرگ 
ساخت  مسکن  بنیاد   85 سال  از 
است  کرده  آغاز  را  شهری  مسکن 
در  نشاط   واحدی   492 پروژه  که 
این  ازجمله  شیراز  سلطان آباد 

پروژه ها است. 

در ادامه نیز معاون عمران روستایی 
استان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد 
روستاهای  شناسایی   از  فارس  
گردشگری  هدف  شرایط   واجد 
خبر  استان  این  در  گذشته  سال  در 
هدف  روستایی  طرح  گفت:  و  داد 
)روستای  داراب  برای  گردشگری 
نوایگان، لایزنگان( جهرم )برایجان( 
نی ریز ) دهمورد و خواجه جمالی( 
آباده )چنار( و مرودشت )کندازی( 

است.  
مصطفی هاشمی به فرونشست زمین 
در این استان اشاره کرد و افزود: با 
مطالعات اولیه 20 بخش فارس دارای 

این مشکل مشخص  شده است. 
در ادامه نیز نصیری معاون بازسازی 
مسکن  بنیاد  روستایی  مسکن  و 
به  نیز  استان  این  اسلامی  انقلاب 
خانوار   197 برای  مسکن  ساخت 
روستایی داری بیش از 2 معلول در 
این استان اشاره کرد و گفت: حدود 
70 درصد این خانوارها در واحدهای 
مسکونی ساخته شده ساکن هستند و 
در سال جاری نیز برای 181 خانوار 

دارای معلول خانه ساخته می شود.  
مسکن  بنیاد  شهری  مسکن  معاون 
به  اشاره  با  فارس  اسلامی  انقلاب 
تهران  از  بعد  استان  این  این که 
بیشترین تعداد واحدهای مسکن مهر 
درصد   92 تاکنون  گفت:  دارد،  را 
کل این واحدها تکمیل  شده و مابقی 
از سوی  آورده  تأمین  عدم  دلیل  به 

متقاضیان تکمیل  نشده است.  
شهری  مسکن  به  پروری  رسول 
افزود: در سال جاری  اشاره کرد و 
واحد   528 و  یک هزار  احداث  کار 
واحدهای  و  می شود  آغاز  مسکونی 
 60 فیزیکی  پیشرفت  با  نیمه تمام 

درصد تکمیل می شود. 

استاندار بوشهر بابیان این که انتصابات 
صورت گرفته در راستای سیاست های 
گفت:  است  بوده  دولت  و  وزیر 
درزمینه انتصابات سعی کردیم برمدار 
ضوابط و مقررات منطقی و معقول و 
در راستای سیاست های وزیر کشور و 

دولت حرکت کنیم.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بوشهر،  استانداری  عمومی  روابط 
افتتاحیه  در  گراوند  عبدالکریم 
فرماندار  معاونان  هم اندیشی  نشست 
قدردانی  با  بوشهر  استان  بخشداران  و 
از تلاش معاونان فرماندار و بخشداران 
در سال گذشته اظهار داشت: در سال 
انتخابات  دو  برگزاری  شاهد  گذشته 
بودیم و بخشداران و فرمانداران از این 

امتحان سربلند بیرون آمدند.
وی بیان کرد: انتظار دارم با هماهنگی 
و  معاونان  فرمانداران،  بین  تعامل  و 
شاهد  هم  جاری  سال  در  بخشداران، 
درزمینه های  بیشتر  موفقیت های 

مختلف باشیم.
حضور  به  اشاره  با  بوشهر  استاندار 
مدیریتی  عرصه های  در  بانوان 
بانوان  حضور  هنوز  کرد:  خاطرنشان 
پررنگ  خیلی  مدیریتی  عرصه  در 
نیست و در هفته های  آینده از ظرفیت 
استفاده  مدیریتی  عرصه  در  بانوان 

بیشتری خواهیم کرد.

گراوند تأکید کرد: درزمینه انتصابات 
سعی کردیم برمدار ضوابط و مقررات 
راستای  در  و  معقول  و  منطقی 
دولت  و  کشور  وزیر  سیاست های 

حرکت کنیم.
در  خود  اقدامات  اینکه  بابیان  وی 
خواهیم  ادامه  را  شهرستان ها  عرصه 
داد، گفت: تلاش می کنیم با همکاری 
باثبات  بخشداری ها  و  فرمانداری ها 
دولت  سیاست های  پیگیری  به سمت 

حرکت کنیم.
استاندار بوشهر بابیان اینکه فرمانداران 
در  خدمت  مقدم  خط  بخشداران  و 
اظهار  هستند،  خود  کاری  حوزه 
مردم،  با  ارتباط  خدمتگزاری،  داشت: 
دستور  در  باید  ارباب رجوع  تکریم 
بخشداران  و  فرماندار  معاونان  کاری 
باشد و هر چه این موضوعات در کار 
دولتمردان بیشتر باشد، مردم عملکرد 

دولت را موفق تر می دانند.

فرماندار و  معاونان  به  گراوند خطاب 
بخشداران تأکید کرد: شما خط مقدم 
با  می توانید  که  هستید  دولت  خدمت 
عملکرد خود، دولت را کارآمد و یا 

ناکارآمد نشان دهید.
کار  وجودی  فلسفه  اینکه  بابیان  وی 
است،  مردم  به  خدمت  دولتمردان، 
تصریح کرد: فضای نشاط و امیدواری 
باید در جامعه تداوم یابد، ضمن اینکه 
در  دولت  سیاست های  تحقق  برای 
استان، باید اتحاد و انسجام بین مدیران 

حفظ شود.
فضای  به  اشاره  با  بوشهر  استاندار 
ولی فقیه  نماینده  بین  خوب  تعاملی 
مجلس  در  مردم  نماینده  استان،  در 
و  مجلس  نمایندگان  خبرگان، 
اظهار  بوشهر  استان  در  دولتمردان 
داریم  انتظار  دولتمردان  از  داشت: 
کنند،  بیان  را  خود  عملکردهای 
در  انجام شده  دولت  در  که  کارهایی 

مقایسه با مشکلات موجود و اعتبارات 
اینکه  ضمن  است  زیاد  بسیار  کم، 
در  موجود  مشکلات  همه  با  دولت 
خوبی  کارهای  استان  توسعه  راستای 
و  راه  کشاورزی،  راه آهن،  ازجمله 

درمان و... انجام داده است.
رونق  برای  تلاش  اشاره  با  گراوند 
و  توسعه  افزود:  استان  در  اقتصادی 
استان  در  اشتغال  و  اقتصادی  رونق 
تقویت بخش خصوصی محقق  با  جز 
با  دارد  قصد  نیز  دولت  و  نمی شود 
در  صنعتگران،  و  کارآفرینان  کمک 

کشور اشتغال بیشتری ایجاد شود.
اتمام  بر  تأکید  با  بوشهر  استاندار 
داشت:  اظهار  ناتمام  پروژه های 
اولویت ما در بحث پروژه ها، تکمیل 
به جای  و  است  نیمه تمام  پروژه های 
در  باید  متعدد  پروژه های  تعریف 
پروژه های  تعدد  برنامه ریزی ها 
تکمیل  تا  باشد  اعتبارات  با  متناسب 

یک پروژه بیش ازحد زمان بر نباشد.
وی با اشاره به سال حمایت از کالای 
ایرانی بر مصرف کالای داخلی به ویژه 
دولتی  نهادهای  و  سازمان ها  توسط 
تأکید کرد و گفت: واحدهای تولیدی 
باید  کیفیت و  و خدماتی داخلی هم 
تمایل  تا  دهند  ارتقا  را  خود  خدمات 
به استفاده از کالاها و خدمات داخلی 

افزایش یابد.

عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
تختخوابی   274 بیمارستان  فاضلاب 
یاسوج از استانداردهای زیست محیطی 
و بهداشتی لازم برخوردار خواهد شد 
تا به شبکه فاضلاب شهر متصل شود.

از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
روابط عمومی کهگیلویه و بویراحمد 

هماهنگی  نشست  در  فیلی  عزیز 
بیمارستان  فاضلاب  شبکه  بررسی 
تمام  باید  اینکه،  بابیان  یاسوج  جدید 
سلامت  و  زیست محیطی  شرایط 
پسماند، پساب و فاضلاب بیمارستان 
ملی  استانداردهای  یاسوج طبق  جدید 
رعایت شود، افزود: با توجه به بحران 
ورود  و  فاضلاب  بازیافت  و  کم آبی 

فاضلاب ها  باید  تولید  چرخه  در  آن 
بهداشتی و استاندارد باشند.

عناصر  وجود  اینکه،  به  اشاره  با  وی 
سنگین، مواد رادیواکتیو و یا شیمیایی 
وارد  نباید  به هیچ عنوان  مضر  و  سمی 
کرد:  تأکید  شوند،  فاضلاب  شبکه 
استان  بیمارستان های  همه  پساب 
وارد  سپس  و  پیش تصفیه  اکنون 

شد:  یادآور  فیلی  می شوند.  شبکه 
شدن  بهداشتی  و  استانداردسازی  کار 
تختخوابی   274 بیمارستان  فاضلاب 
یاسوج باید توسط مشاور مطالعه شود 
و در این خصوص راه و شهرسازی، 
دانشگاه علوم پزشکی، محیط زیست و 
استان همکاری لازم  آب و فاضلاب 

را داشته باشند.

واکنش بهزیستی به انتشار فیلمی با عنوان 
کتک زدن وحشیانه کودکان

در سی وسومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز عنوان شد؛ 
 فراهم کردن فرصت های سرمایه گذاری 

در شیراز

از سوی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی فارس صورت گرفت؛ 

واگذاری ۳ هزار و ۹۸۴ واحد مسکونی در فارس طی ۴ سال اخیر
افتتاحویاکلنگزنیبیشاز262میلیاردتومانپروژهدرفارسدرسالروزتأسیس

حساب100امام)ره(

استاندار بوشهر:

انتصابات صورت گرفته در راستای سیاست های وزیر و دولت بوده است
دولتقصدداردباکمککارآفرینانوصنعتگران،اشتغالبیشتریایجادشود

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار کهگیلویه و بویراحمد:

بیمارستان 27۴ تختخوابی یاسوج از استانداردهای زیست محیطی 
برخوردار خواهد شد

استاندار فارس:
حفظ و نشر ارزش های دفاع مقدس موضوعی راهبردی است

از  هر  دری  کلامی


